
Bestuursvergadering donderdag 18 juni 2015 bij Herman . 

 

Aanwezig: Hans, Gunther, Sylvain, Patrick, Herman  

Agenda: verontschuldigd Simonne 

1. Goedkeuring van het verslag: het verslag wordt inhoudelijk goedgekeurd, 

maar met de vraag van de medebestuursleden om het verslag sneller te 

verspreiden. Wordt voor gezorgd. 
2. evaluatie van de voorbije activiteiten 

2.1 maart: Oostenrijk wit: de proeverij was OK, Peter had dit goed 

voorbereid (waarvoor onze dank), alleen het lokaal was iets minder.   

 

2.2 mei: Umbrië: OK 

 

algemene opmerking over de proeverijen en afspraak voor volgend werkjaar: 

eigenlijk zou ieder iets meer wijn moeten hebben om goed te kunnen proeven. De 

hoeveelheid zou voldoende moeten zijn om twee keer te kunnen proeven en daarna 

iets laten staan om de mogelijkheid te hebben om te vergelijken met de volgende 

wijnen.  

Het voorstel is om daarom tijdens een proeverij nog maar 8 wijnen te proeven. 

Hierdoor is het mogelijk om van elke wijn twee flessen te kopen. Mocht het aantal 

aanwezigen op een proeverij slechts 15 personen zijn, dan zal 1 fles volstaan en 

wordt de overblijvende fles in de keldervoorraad opgenomen. De keldervoorraad 

zal aangesproken worden bij algemene activiteiten zoals de wijnreis en de 

barbecue. 

 

3. de wijnreis naar de Rheingau: 
3.1 de proeverijen: zijn allemaal goed meegevallen. Sommige proeverijen 

waren beter dan de andere en dat was ook te merken aan de verkoop. Het is 

duidelijk dat als er een aanspreekpunt is (dit jaar Gert Brabant van 

Vinikus), het gemakkelijker is om de betere wijnhuizen voorgesteld te 

krijgen.  

 

3.2 het hotel: niets op aan te merken.  

 

3.3 de reis: bus en chauffeur waren OK, de reis is zeer vlot verlopen en alles is 

binnen de voorziene timing gebleven. Voor de volgende wijnreis toch 

proberen om terug tafeltjes te hebben op de bus. 

 

3.4 algemene evaluatie: alles is prima verlopen. Alle deelnemers waren zeer 

tevreden.   

3.5 financieel verslag: ondanks de minder gunstige prognose is er voor elke 

deelnemers een teruggave van iets meer dan 76 EUR. In eerste instantie zal 

het geld gebruikt worden voor de betaling van het lidgeld voor volgend 

jaar. Is er overschot dan zorgt Sylvain na de uitstap voor een terugstorting 

van het saldo. Is er nog te betalen wordt een mail gestuurd aan de clubleden 

die nog moeten bijleggen. 

Als er iets meer deelnemers zijn (rond de 25) dan kunnen de vaste kosten 

over meer personen worden gespreid en zal er meer overschot zijn. In 



tegenstelling tot vorige jaren hebben we alle proeverijen op 1 na, moeten 

betalen (vandaar dat er minder kan terug gegeven worden). 

 

3.6 andere punten: 

de brochure voor elke deelnemer was zeer interessant. 

De kwis die Patrick had opgesteld was leerrijk (nogmaals proficiat aan 

Kristel en An voor het maximum). 

De verdeling van de wijnen op het einde is zeer vlot verlopen. Er is al een 

idee gelanceerd om de verdeling nog te vergemakkelijken.  

Opmerking: een onverwachte opzegging op het laatste moment is 

vervelend voor alle partijen. De betaling van de inschrijving is gebeurd en 

de persoon die niet kan meegaan, lijdt verlies als het geld niet wordt 

terugbetaald. De club lijdt verlies als het geld wel wordt terugbetaald want 

de vaste kosten zijn daar en worden door minder personen gedragen. 

Hierdoor stijgt de prijs voor de andere deelnemers. Daarom wordt voor de 

wijnreis van volgend jaar aangeraden om een annulatieverzekering te 

overwegen. Het staat iedereen vrij om deze af te sluiten. Sommigen zullen 

deze al hebben in een ander contract en voor hen hoeft deze verzekering 

niet extra te worden afgesloten. Ter gelegenheid van de volgende wijnreis 

zal onderzocht worden welk voorstel kan worden gedaan. 

 

4. voorbereiding volgende activiteiten: 
4.1 zo 21/06/2015 uitstap naar Thorn en Maaseik 

Overlopen programma: het programma ziet er goed uit, nu nog het goede 

weer afwachten. 

 

Aantal ingeschreven personen: 23 personen zijn ingeschreven. Op het 

laatste moment hebben nog enkele personen afgehaakt.  

 

Budget: op basis van de gepronostikeerde kosten zal de bijdrage die de 

club zal betalen groter zijn dan voorzien. Een supplementaire kost ten 

opzichte van vorig jaar is de bijdrage voor de wandeling (naast de gids) en 

een vergoeding voor de proeverij.  

Er wordt beslist om vanaf volgend jaar het systeem te veranderen. De 

bijdrage van de kas zal beperkt zijn tot 20 EUR en dit enkel voor de leden. 

Voor volgend jaar zal de rekening achteraf worden gemaakt, als alle kosten 

bekend en betaald zijn en zal ieders bijdrage worden gevraagd in functie 

van de uitgaven. Vermits bij de organisatie rekening wordt gehouden met 

het initieel aantal deelnemers om het budget te bepalen zullen de afhakers 

gevraagd worden om de bijdrage in de vaste kosten te betalen. Ook hier 

kan overwogen worden om een annulatieverzekering in te schakelen.  

 

Iedereen betaald? Jammer genoeg heeft nog niet iedereen betaald. De 

penningmeester zal deze mensen zondag aan hun oren trekken (en in hun 

portemonnaie zitten). 

 

  4.2. za 1 augustus 2015: barbecue 

Wie organiseert? 

Hans, Hilde, Leen en Herman zullen zoals de vorige jaren de 

voorbereiding op zich nemen. Het concept van de vorige jaren blijft 



behouden. Een uitgebreide receptie met allerlei hapjes geeft iedereen de 

gelegenheid om met iedereen een babbeltje te slaan. 

De placet to be is bij Hilde en Hans, Winkelbaan 36, Mollem. 

Herman spreekt de deelnemers aan de uitstap aan om te weten wie al dan 

niet deelneemt. De personen die niet meegaan op uitstap hebben al 

geantwoord of worden nog eens aangepord. 

Zoals elk jaar zal de rekening gepresenteerd worden tijdens de barbecue 

als alle kosten gekend zijn. Patrick zal – omwille van de afwezigheid van 

Sylvain – de bijdrage ophalen, dus voorzie je van de nodige fondsen. 

Tafels en stoelen worden door de gemeente Asse geleverd.  

Bubbels meebrengen? 

Zoals vorig jaar wordt elk deelnemend koppel gevraagd om een fles 

bubbels mee te brengen. Voor de singles zal Herman koppeltjes samen 

stellen. 

Wijn? 

De wijn uit de keldervoorraad zal worden aangesproken (enkele flessen uit 

Portugal, een cadeau van de heer Schell (uit de Ahr) en wijnen uit 

Tsjechië). Gunther vraagt een helper om hem bij te staan om de flessen te 

openen en zeker tijdens de receptie mee rond te gaan. Tijdens de barbecue 

zorgen zij samen dat de nodige flessen geopend worden. Wie stelt zich 

kandidaat (anders duidt Hans een Chinese vrijwilliger aan. Hij is toch al 

een halve chinees). 

 

5. Financieel verslag:  

5.1 eindafrekening van het voorbije werkjaar 
Het werkjaar zal met een klein overschot worden afgesloten volgens Sylvain, 

maar hij sluit het boekjaar pas af op 31 augustus. Tijdens de volgende 

bestuursvergadering in september wordt dan de eindbalans besproken. 

Alleszins is er ondertussen een reserve van ongeveer 2.000 EUR. Zoals in het 

eerdere punt van de uitstap aangehaald zal in de toekomst een bijdrage 

gevraagd worden in functie van de uitgaven om te vermijden dat de kas te veel 

moet bijleggen. 

5.2 Betaling inschrijvingsgelden? 

De bijdrage als lidgeld wordt behouden op 130 EUR. In dit lidgeld zit het 

lidmaatschap van de Vlaamse Wijngilde en de bijdragen voor de 7 proeverijen 

en de laatste activiteit (etentje of daguitstap). 

Sylvain verrekent het overschot van de wijnreis voor de deelnemers hieraan 

met hun te betalen lidgeld van 130 EUR. Degenen die moeten opleggen en al 

de anderen zullen aangeschreven worden om hun lidgeld te voldoen. 

Opmerking: onze penningmeester dringt er op aan dat de rekeningen snel 

worden betaald nadat de leden hiervoor de uitnodiging gekregen hebben. Het is 

vervelend voor hem als deze betalingen te lang op zich laten wachten. 

In de toekomst zullen inschrijvingen maar aanvaard worden als de bijdrage op 

de rekening van de club i overgeschreven. 

6. Activiteiten van de Vlaamse wijngilde 

6.1 de Vlaamse Wijnronde 

De deelnemers van onze commanderij waren tevreden. De meeste 

deelnemende wijnhuizen vielen zeer goed mee. De organisatie wordt elk jaar 

beter en is professioneel aangepakt. Er waren dit jaar 400 deelnemers. Een 



nadeel is dat de af te leggen afstand eigenlijk iets te lang is om de zoektocht op 

een rustige manier te kunnen afwerken. 

De Vlaamse Wijngilde houdt ongeveer 5.000 EUR winst over aan deze 

wijnronde. Deze winst zal gebruikt worden om tekorten bij andere 

evenementen aan te vullen. 

Volgend jaar wordt nog meer volk verwacht. De Vlaamse Wijnronde zal dan 

plaats hebben in de buurt van Namen, chateau Bon Baron. 

 

6.2 de algemene vergadering en verkiezing 

 
 

Gunther brengt verslag uit van de algemene vergadering. Ingevolge 

onbeschikbaarheid van de andere bestuursleden was hij de enige 

vertegenwoordiger van onze Commanderij.  
Er werden verkiezingen gehouden waarvoor alle leden van de Commanderijen 

hun kandidatuur konden stellen. Er is geen invulling van de mandaten van 

penningmeester en assistent secretaris aangezien er geen kandidaten waren. 

Koen Van Der Cammen, lid van onze commanderij, werd als PR 

verantwoordelijke gekozen in het bestuur. 
  
Opmerking: Het is heel ongewoon dat een kersvers lid van een Commanderij 

zich kandidaat stelt voor een functie binnen de Vlaamse wijngilde.  Meestal 

zijn het leden die al een aantal jaren actief zijn binnen een Commanderij welke 

zich kandidaat stellen.  

Het bestuur van Cuvée heeft zich moeten beraadslagen gezien  

a) Koen nog niet ten volle lid was tijdens zijn kandidatuurstelling (zijn 

bevestiging als nieuw lid van Cuvée was reeds eerder meegedeeld maar zijn 

lidgeld werd pas betaald kort voordat de verkiezingen plaatsvonden);  

b) Het voltallig Cuvéebestuur pas laattijdig geïnformeerd was over zijn 

kandidatuurstelling en  

c) we pas vlak voor de verkiezingen vernamen dat het bestuur van een 

Commanderij zijn steun expliciet moet uitspreken tov de Vlaams wijngilde 

voor zulk een kandidatuurstelling van één van zijn leden.  

Een beraadslaging binnen het Cuvéebestuur vond plaats na een onderhoud met 

Koen door de voorzitter. Vervolgens heeft het Cuvéebestuur zijn steun voor 

Koen's kandidatuur uitgesproken, echter na bevestiging van Koen dat hij zich 

100% zal inzetten voor deze toch wel veeleisende functie als PR 

verantwoordelijke voor de komende 3 jaar en ook na Koen's bevestiging dat er 

geen negatieve effecten zijn voor onze Commanderij.  Koen is alvast 

enthousiast en dit kan alleen maar toegejuicht worden. We wensen Koen alvast 

proficiat met zijn aanstelling binnen het bestuur van de Vlaamse wijngilde! 
 

6.3 andere activiteiten 

 Op 21 september zijn de voorproeven. Gunther gaat daar, als wijnmeester, 

namens onze club naartoe. Op 15 november zijn dan de nationale proeven 

voor meester. Als er leden zijn die aan deze nationale proeven willen 

deelnemer, geef je naam dan door aan Gunther. Hij zal voorbereidende 

avonden organiseren. 

 In december algemene vergadering. 



 Het feest van de Vlaamse Wijngilde zal volgend jaar op 31 januari 2016 

gehouden worden in hotel Serwir in sint Niklaas met als thema Argentinië 

  

6.4 Ken wijn magazine 

Het nieuwste nummer van Ken Wijn is uitgedeeld en zal verspreid worden 

onder de clubleden tijdens de uitstap. 

Het bestuur van de Vlaamse wijngilde overweegt om ook niet leden van de 

Vlaamse Wijngilde de mogelijkheid te gen om – mits betaling uiteraard- een 

abonnement te nemen op ken wijn magazine (voorwaar een tijdschrift met 

klasse) 

  

7. verslag cultuurraad Asse: 
Hans heeft de vergadering niet kunnen bijwonen, wij waren dus niet 

vertegnewoordigd. Ons lidmaatschap van de cultuurraad geeft ons heel wat 

voordelen (goedkope zaal, materiaal kunnen lenen, enz.) 
 

8. onze website: hoe gaan we het verbruik verhogen en andere punten 

hierrond: 
onze website wordt te weinig gebruikt, ondanks het feit dat deze gemakkelijk 

toegankelijk is en veel nuttige informatie bevat.  

De club is op zoek naar een webmaster die het bijhouden van de website op 

zich wil nemen. De informatie wordt aangeleverd door de (bestuurs)leden die 

informatie toe te voegen hebben.  

Vanaf volgend werkjaar zal voor elke proeverij de lijst met de wijnen die 

geproefd gaan worden enkele dagen voordien op de website worden geplaatst. 

Indien aanwezig en mogelijk zal ook bijkomende informatie hierover op de 

website worden opgenomen. Na de proeverij volgt de bespreking van de 

wijnen die we geproefd hebben. Als iemand zich geroepen voelt om hieraan 

een bijdrage te leveren (een enkele keer dit doen is al een grote hulp), geef een 

seintje aan Gunther. Als je kandidaat bent als webmaster eveneens. 

 

9. volgend werkjaar: 
9.1 leden? 

Twee leden hebben aangegeven op het einde van dit werkjaar te stoppen: 

Didier en Ann Driessens. Wij danken hen voor hun bijdrage aan de club en 

wuiven hen uit tijdens de barbecue. 

Al de rest heeft aangegeven te blijven. Nieuwe leden (2 of 3) zijn welkom, 

speel hun naam door aan iemand van het bestuur. 

9.2 activiteiten voor volgend jaar. 

Zoals al enkele jaren hebben de proeverijen plaats op de derde donderdag van 

de maand en, tenzij anders aangekondigd, in het Oud Gasthuis in Asse. Op de 

website vind je de zaal waar de proeverij zal plaats hebben.  

Het programma voor volgend jaar ziet er (op dit ogenblik) uit als volgt: 

 17 september 2015: Belgische wijnen (Gunther) 

 15 oktober 2015: DOC Penedes (Bart Verdoodt) 

 19 november 2015: Pessac Leognan Haut Bailly, samen met Commanderij 

Brussel. Krijgen we deze proeverij met een spreker uit Frankrijk niet rond 

dan hebben we een gastspreker over onbekende druivenrassen uit Portugal 

en Spanje. 



 21 januari 2016: Nieuw Zeeland Rood (Gunther) 

 18 februari 2016: Brunello en Barollo: gastspreker Luc, ondervoorzitter 

van de Vlaamse Wijngilde 

 17 maart 2016: Chenin Blanc: Franrijk versus Zuid Afrika (Gunther) 

 Wijnreis: 22 tot 24 april 2016: Bourgogne en zondag champagne (het 

bestuur). 

 19 mei 2016: rosé (Patrick) 

 Juni 2016: nog te bepalen: etentje of uitstap (Herman) 

 

9.3 inschrijvingsgeld 

Blijft behouden op 130 EUR. 

 

9.4 intern reglement 

Hans en Patrick stellen tegen 1 september 2015 een tekst voor. Om enkele 

spelregels duidelijk af te spreken is het absoluut noodzakelijk om een intern 

reglement op te maken.  

10. varia: 

10.1 verkiezingen ? 

Volgens het reglement van de Vlaamse Wijngilde moeten er in de 

commanderijen om de drie jaar verkiezingen plaats vinden. Vermits wij in 

december drie jaar zullen bestaan als Commanderij zijn verkiezingen te 

organiseren.  

Het bestuur is dus ontslagnemend. Iedereen kan zijn kandidatuur indienen bij 

de voorzitter om zich kandidaat te stellen voor een bepaalde functie in het 

bestuur. Heb je geen specifieke bestuursfunctie voor ogen, maar wens je deel 

uit te maken van het bestuur om je engagement te vergroten, stel je kandidaat.  

Vermits Gunther als wijnmeester te veel werk heeft met de voorbereiding van 

de proeverijen (een niet te onderschatten taak aangezien hij dit doet naast zijn 

job) zijn we zeker op zoek naar een assistent wijnmeester. Wij bieden 

aangename werkuren in een fantastische omgeving met geweldige collega’s, 

maar jammer genoeg zonder loon. De dankbaarheid van de leden maakt echter 

alles goed. 

Als er maar evenveel kandidaten zijn als functies dan sparen we natuurlijk 

bomen. 

 

10.2 Proeverij voor volgend werkjaar: 
Hugo Van Landeghem (erevoorzitter van de Vlaamse wijngilde) zou in het 

seizoen 2016 – 2017 een proeverij komen geven over 2
de

 wijnen van grote 

chateaus uit Bordeaux.   

   

10.3  Volgende bestuursvergadering: 

september, voor de eerste proeverij, exacte datum nog af te spreken. 

 


